
Protokół Nr VII / 2019

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w  dniu 11 września 2019 roku w lokalu
Urzędu Gminy w  Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9.oo i trwały do godziny 13.40 .
W sesji udział wzięło 14 radnych zgodnie z załączoną  listą obecności.
Radna nieobecna : Hanna Wadas.
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy , zastępca Wójta Gminy , Skarbnik Gminy ,
sołtysi z terenu gminy Dobre , radca prawny.

Do pkt.1. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański ,
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych , co
stanowi  93,3 % ustawowego składu rady . W związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad /na piśmie  w załączeniu/.

Wójt Gminy – wnoszę o dodatkowy punkt porządku jako 9 a  projekt uchwały o wstępnej 
lokalizacji przystanków.
Ponadto otrzymali Państwo korektę projektu uchwały w s prawie zmiany WPF oraz zmianę 
nazwiska inkasenta w uchwale o opłacie targowej.
Radny Sł.Wierzba – wnoszę,aby punkt 17 wolne wnioski przesunąć jako punkt 4a.
Przew.Rady Gminy – wszystkie zapytania i interpelacje proszę na piśmie. Wolnych 
wniosków tak w zasadzie to nie powinno wcale być.
Wójt Gminy – na każdej sesji informuję Państwa o wszystkim.
Radna D.Wielechowska – skoro wolnych wniosków nie powinno być to po co są?
Przew.Rady Gminy – od następnej sesji wolnych wniosków nie będzie.
Radca prawny – ustawa o samorządzie gminnym wyraźnie określa ,że radni składają na 
piśmie zapytania i interpelacje.
Radny St.Pawiński – niech zostanie tak jak jest.
Radny K.Laskowski – czy Pana Wójta można o cokolwiek pytać?
Przew.Rady Gminy – na piśmie .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli zmianę o dodatkowy punkt 9a.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli wniosek radnego Sł.Wierzby 11 głosami za  ,
3 radnych wstrzymało się od głosu.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.

Do pkt.2.Pism nie złożono.

Do pkt.3Komisje nie złożyły wniosków.
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Do pkt.4.Wójt Gminy – 1/ od czasu  ostatniej sesji przyjąłem 128 interesantów,
2/uchwały są w trakcie realizacji,
3/ w dniu 2 sierpnia odbyło się pożegnanie pracownika UG P.Anny Walewskiej , 
przepracowała 44 lata , bardzo dziękuje za pracę,
4/ w dniu 4 lipca podpisałem umowę  na dofinansowanie MIAS 2019,
5/ w dniu 7 lipca odbyły się zawody sportowo pożarnicze . Pierwsze miejsce zajęła 
jednostka OSP Poręby Nowe , która brała udział w zawodach powiatowych w Mrozach,
6/ w dniu 10 lipca podpisałem umowę na odbiór azbestu,
7/ brałem udział w spotkaniu z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej „Zgoda” 
w sprawie przejęcia gruntów,
8/mamy decyzje na użytkowanie boiska trawiastego i wielofunkcyjnego,
9/ w dniu 12 lipca zamieniono koparkę na nową,
10/w dniu 12 lipca brałem udział w obchodach Święta Policji,
11/ od dnia 22 lipca przebywałem dwa tygodnie na urlopie wypoczynkowym,
12/ w dniu 27 lipca odbyły się wybory do Izb Rolniczych , na delegatów wybrano:
Pana Dąbrowskiego i pana Strusia,
13/ w dniu 2 sierpnia odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkolno Przedszkolnego w 
Dobrem,
14/ w dniu 7 sierpnia odbyło się spotkanie z z Wójtami sąsiednich gmin dot.rajdu 
rowerowego , który odbył się w dniu 8 września,
15/w dniu 13 sierpnia dobyło się spotkanie z dyrektorami szkół,
16/ w dniu 16 sierpnia brałem udział w Dożynkach w Stanisławowie,
17/ w dniu 23 sierpnia brałem udział w dożynkach w Jakubowie,
18/ w dniu 20 sierpnia odbyła się ocena awansu zawodowego,
19/ w dniu 20 sierpnia odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół odnośnie organizacji roku 
szkolnego,
20/w dniu 20 sierpnia odebrałem pozwolenie na użytkowanie boisk,
21/w dniu 22 sierpnia odbył się przegląd techniczny dróg , czekamy na program naprawczy,
22/ w dniu 28 sierpnia odbyła się Komisja BOR,
23/przeniesiono bibliotekę gminną do szkoły w Dobrem,, a po bibliotece planuję punkt 
rehabilitacyjny,
24/w dniu 30 sierpnia brałem udział w spotkaniu w żłobku z rodzicami i personelem,
25/w dniu 1 września  odbyły się Dożynki Gminno Parafialne , dziękuję wszystkim za 
udział,
26/ brałem udział w rozpoczęciu roku szkolnego ,
27/ w dniu 3 września brałem udział w spotkaniu w Czarnocinie dot.funduszu sołeckiego,
28/ w dniu 4 września  odbyła się sesja wyjazdowa  dot.przekazania  gabinetów radiologii 
dla szpitala w Mińsku Mazowieckim,
29/ w dniu 6 września brałem udział w spotkaniu sołeckim w Głęboczycy i Brzozowicy,
30/ w dniu 7 września odbyło się ogólnopolskie czytanie nowel , które odbyło się w naszym 
Muzeum,
31/ brałem udział w Festiwalu Chleba w Mińsku Maz, z naszej strony wystąpił zespół 
Tęcza,
32/brałem udział w otwarciu placu zabaw w Pokrzywniku,
33/w dniu 8 września odbył się międzygminny rajd rowerowy,
34/ w dniu 10 września brałem udział w spotkaniu w Makówcu Małym,
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35/ Rozliczona została dotacja  z WFOSIGW w wysokości 16.276,42 zł na realizację 
zadania  pn. Demontaż, odbiór, transport i utylizacja azbestu w Gminie Dobre. Zadanie 
zostało zakończone. W sierpniu otrzymaliśmy kolejną dotację w wysokości 13.598,26 na 
usuwanie azbestu z terenu Gminy Dobre. Podpisaliśmy umowę na realizację zadania z 
wykonawcą wyłonionym w ramach zapytania ofertowego. Prace będą realizowane do 15 
listopada.

36/Na bieżąco zakupujemy i montujemy znaki drogowe służące oznakowaniu dojazdu do 
nieruchomości położonych na terenie gminy w trudno dostępnych miejscach.

37/Podpisaliśmy umowę na wykonanie remontu pomnika poległych w czasie II Wojny 
Światowej na cmentarzu parafialnym w Dobrem. Koszt zadania to 25.000,00zł. 

38/Trwa budowa wodociągu w miejscowości Kąty Borucza czynem gospodarczym.

39/Wyłoniono w drodze przetargu przewoźnika na dowóz uczniów niepełnosprawnych 
zamieszkałych na terenie Gminy Dobre do szkół specjalnych w roku szkolnym 2019/2020 - 
został nim : PRZEWÓZ OSÓB Sławomir Zawistowski, ul. Szkolna 12, 05-307 Dobre.
40/Zakończono przetarg na Zakup biletów miesięcznych dla dzieci dojeżdżających do 
placówek oświatowych w regularnym przewozie osób na terenie Gminy Dobre w roku 
szkolnym 2019/2020, wybrano ofertę " REGULARNY PRZEWÓZ OSÓB” Ryszard 
Grzywacz, ul. Młodzieżowa 8, 07-200 Wyszków W trakcie sporządzania jest Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dobre - zakończył się 
etap składania wniosków. 
41/W trakcie sporządzania jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla części
wsi Drop pod złoża kopalin.
42/W trakcie sporządzania jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla części
wsi Świdrów dla zakładu mięsnego.
43/Gmina Dobre zakończyła realizację projektu w ramach działania 3.1.”Działania 
szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji cyfrowych” w ramach Programu Operacyjnego 
Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 – „Ja w internecie”.  Zadaniem objęto 120 osób, dla 
których przeprowadzono szkolenia komputerowe różnego rodzaju. W ramach zadania 
dokonano zakupu 12 komputerów - notebooków. Całkowity koszt projektu to kwota 67 200 
zł. Otrzymane  dofinansowanie 67 200,00 zł. Obecnie trwa rozliczenie projektu.
44/Trwa remont budynku świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi przy wsparciu finansowym 
Polskich Sieci Elektroenergetycznych  w wysokości – 24.759,22 zł brutto.

45/Otrzymano od PSE Polskie Sieci Elektroenergetyczne wsparcie  finansowe w konkursie 
„Wzmocnij swoje otoczenie” z przeznaczeniem na :                                                                 
„Wyposażenie  budynku pełniącego funkcję  społeczno-kulturalną w sprzęt AGD” dla 
OSP Dobre; szacowany koszt przedsięwzięcia – 29.600,00 zł, wnioskowane dofinansowanie
24.600,00 zł; „Zakup wyposażenia do Sali szkoleniowej w Muzeum Konstantego 
Laszczki w Dobrem”; szacowany koszt przedsięwzięcia – 26.600,00 zł, wnioskowane 
dofinansowanie 24.600,00 zł. Obecnie trwają prace związane z realizacją w/w zadań.

46/W 2019r. Gmina otrzymała dofinansowanie projektu złożonego w 2016r. Pn. „Energia 
dla przyszłości – odnawialne źródła energii w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre,
Jakubów, Stanisławów i Stara Kornica” polegające na montażu u odbiorców 
indywidualnych paneli fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych. Obecnie  
zaktualizowano listy odbiorców oraz uaktualniono dokumenty do przetargu.
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47/W dniu 29 lipca 2019r. podpisano umowę  z Urzędem Marszałkowskim Województwa 
Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Programu Dofinansowania Pracowni 
Informatycznych i Językowych, o przyznaniu pomocy finansowej na modernizację pracowni
komputerowej w Szkole Podstawowej w Dobrem. Koszt przedsięwzięcia to 70 000,00 zł. 
Wartość dofinansowania 49.000,00 zł.

48/Wykonano i rozliczono zadanie pn. „Przebudowa odcinka drogi gminnej nr 220305W 
w miejscowości Głęboczyca gmina Dobre, powiat miński”. Otrzymano dofinansowanie w
formie dotacji ze środków finansowych budżetu Województwa Mazowieckiego na zadanie z
zakresu budowy i modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych. Wartość zadania – 
242.695,63 zł, dofinansowanie – 95.000,00 zł.

49/Przygotowano i złożono dwa wnioski  o dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg 
Samorządowych dla zadań:

1) „ Przebudowa odcinka drogi gminnej nr 220305W w miejscowości Głęboczyca 
gmina Dobre powiat miński” – przewidywana wartość zadania – 465 840,26 zł , 
dofinansowanie 50%.

2) „ Przebudowa ulicy Dobrzynieckiego w miejscowości Dobre pow. miński, woj. 
mazowieckie” – przewidywana wartość zadania – 438 495,00 zł , dofinansowanie 
50%.

50/Przygotowano i złożono w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie wniosek o dofinansowanie w formie pożyczki zadania z zakresu 
Gospodarki wodno- ściekowej na zadanie: „Budowa sieci wodociągowej w miejscowości 
Katy Borucza, Poręby stare, Wólka Kokosia gmina Dobre wraz z zakupem i montażem 
prasy do odwadniania osadu na oczyszczalni ścieków w Dobrem”. Wnioskowana wysokość 
pożyczki – 700 000,00 zł , przewidywane umorzenie pożyczki – 30%. 

51/Obecnie przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie zadań z zakresu Gospodarki 
wodno-ściekowej w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, 
ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w 
energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014-2020. Zadanie pn. „ Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na 
terenie Gminy Dobre” dotyczy budowy sieci kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w m. 
Zdrojówki oraz budowy sieci wodociągowej rozdzielczej w m. Głęboczyca. Wartość 
kosztorysowa zadania: 1 278 989,27 zł , wnioskowane dofinansowanie 63,63%.

52/ ramach Funduszu Sołeckiego  miejscowości: Rąbierz Kolonia, Nowa Wieś, Marcelin,  
Joanin, Radoszyna, Sąchocin, Wólka  Kobylańska, Wólka Czarnogłowska, Radoszyna, 
Duchów, Dobre ul. Szkolna wykonano stabilizacje cementowe na drogach gminnych.

53/ Wykonano odcinek 200 m chodnika w Sołkach,  200m chodnika w Walentowie oraz 
dokończono budowę chodnika przy ul. Głowackiego w Dobrem.
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54/ Utwardzono wjazd i plac manewrowy dla autobusów przy szkole w Dropiu.
55/Zakupiono i zamontowano progi zwalniające  w sołectwie  Dobre III.
56/Wykonano Modernizację ujęcia wody w Czarnogłowiu.

57/W drodze rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę budowy oświetlenia ulicznego w
miejscowościach Rąbierz Kolonia i Kobylanka. Wykonawcą prac jest Firma ELMAT 
Krzysztof Żak z Sokołowa Podlaskiego. Koszt wykonania oświetlenia  w poszczególnych 
miejscowościach przedstawia się następująco: Rąbierz Kolonia – 9.471,00 złotych, 
Kobylanka – 8.241,00 złotych. Oświetlenie zostanie częściowo wykonane z materiałów 
Zamawiającego (słupy, przewód).

58/W drodze rozeznania cenowego wyłoniono również wykonawców prac remontowo- 
budowlanych budynku OSP w Nowej Wsi oraz budynku gminnego w Porębach Nowych. 
Wykonawcami prac będą:
- budynek w Nowej Wsi - firma Ark-Kam Elewacje Joanna Wolińska-Kłos  za 
wynagrodzeniem  28.150,00 złotych brutto

- budynek w Porębach Nowych – firma ANDRZEJ-BUD Andrzej Przybysz za 
wynagrodzeniem 58.000,00 złotych brutto.

59/W związku z komunikatem Instytutu Upraw Nawożenia i Gleboznawstwa dotyczącym 
wystąpienia  suszy na terenie naszej gminy przyjmowane były wnioski o oszacowanie start 
wyrządzonych przez to zjawisko. W początkowych komunikatach susza została stwierdzona
wyłącznie w uprawach zbóż jarych na najgorszej kategorii glebowej, w późniejszych 
raportach uwzględniane były kolejne uprawy i lepsze kategorie gleb.

Na chwilę obecną komisja oszacowała straty w  118 gospodarstwach. Po zwróceniu 
protokołów przez Wojewodę Mazowieckiego rolnicy otrzymają dokumenty do ubiegania się
o dalszą pomoc. Na dzień dzisiejszy nie zostały określone szczegółowe zasady jej 
udzielania.

Do pkt.4a/ Wolne wnioski.
Głos zabrał mieszkaniec Mlęcina  w sprawie drogi . W związku z tym ,że sprawa ta 
jest już dawno zakończona Przew.Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach.

Po przerwie udział w sesji wziął  Pan Mariusz Martyniak dyrektor SP ZOZ w Mińsku Maz.
Wójt Gminy – jesteśmy w trakcie  przeorganizowania naszej służby zdrowia . Szukamy 
rozwiązań  . W niedługim czasie  spotkamy się na Komisji BOR i wybierzemy dobre 
rozwiązanie. Wszystko musi być dopracowane.
P.M.Martyniak- Rada Gminy jest przed podjęciem wyboru co do funkcjonowania służby 
zdrowia  na terenie państwa gminy . Chciałbym , aby państwo rozważyli możliwość w 
zakresie  usług medycznych we współpracy z powiatem i mińskim szpitalem.
Państwa obiekt i lokalizacja są  dobrym miejscem do świadczenia usług medycznych.
Parter doskonale nadaje się do urządzenia oddziału szpitalnego rehabilitacyjnego , za tym 
pojawia się możliwość uruchomienia usług komercyjnych. Proszę Państwa o rozważenie
możliwości umowy z powiatem mińskim . Jesteśmy w stanie prowadzić dobrą opiekę 
lekarską.
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Radny W.Bogucki – czy w pańskiej ofercie są specjaliści?
P.Martyniak-  mogłyby się pojawić jako usługi komercyjne ,ale mając na uwadze trend oraz 
potrzeby , prawdopodobnie byłaby możliwość jakiś usług specjalistycznych . Jak będzie
na pewno, nie wiem.. Okulistyka jest poza ryczałtem..Komercyjnie możemy mówić o 
kardiologii i ginekologii..
Radny Sł.Wierzba – a co z drobną chirurgią ?
P.Martyniak -może się znaleźć konsultacja chirurgiczna , ale to nie będą drobne zabiegi .
Od 12 września stomatologią objęte są wszystkie dzieci , NFZ zapłaci za wszystkie usługi 
dla dzieci.
Radny St.Pawiński – choroba nie wybiera , a co w przypadku gdy brak numerków do 
lekarza?
P.Martyniak-  mamy dwa standardy przyjęć , w nagłych przypadkach  pacjent musi być 
przyjęty ,ale kolejki są wszędzie.
Radna U.Wróbel – prosiłabym o rozważenie możliwości lekarzy neurologów , urologów w 
ramach NFZ ze względu na wykonanie niezbędnych badań specjalistycznych..

Dalsza część wolnych wniosków:
Radny Sł.Wierzba – czy działa fotowoltaika nad szkołą , czy produkuje prąd , czy gmina 
ma umowę z zakładem energetycznym , ile prądu wyprodukowano do dnia dzisiejszego?
Kto był wykonawcą i jaki był koszt?
Kiedy będą oczyszczone pobocza i rowy przy drogach w Jaczewku ?
Czy będzie przywrócony kurs autobusu o godz.14 ze szkoły w Dropiu ,żeby dzieci nie
musiały  czekać na świetlicy bo to też są koszty.
Czy można zorganizować  tak kursy ,aby dzieci nie jeździły godzinę  po terenie gminy.
Radny M.Poławski – dlaczego nie rozpisano przetargu na dowóz tak jak w tamtym roku ?
Radny Sł.Wierzba – co dalej dzieje się z drogą w Jaczewku , na którą właściciele chcieli 
nieodpłatnie przekazać grunty? 
Radny W.Bogucki – czy asfaltowa droga Rudzienko – Rudno jest na gwarancji ?
Co z nagrodą po turnieju sołtysów?.
Przebudowa linii energetycznej kablowej Grabniak – Rakówiec , w sąsiednich gminach
były zebrania , pojawiły się informacje ,że mieszkańcy będą wysiedleni , czy coś wiadomo?
Radny K.Laskowski – proszę o nazwę firmy wykonującej boisko trawiaste i koszt budowy 
tego boiska. Czy ta inwestycja przeszła już wszystkie kontrole?  Czy to boisko zostało już 
rozliczone ? Jakie były powody zmiany tego boiska?
Radna D.Wielechowska- czy gmina poniosła koszt  związany z uruchomieniem myjni GS?
Na początku tego roku Wójt informował o zmianie stanowisk urzędników , czy urzędnicy 
zostali przywróceni na swoje stanowiska?
P.M.Gadomska sołtys sołectwa Poręby Stare – jaki był koszt zjazdu  z drogi i czy będzie coś
robione z funduszu sołeckiego?
Radny K.Wichrowski – czy którakolwiek jednostka OSP skorzystała ze wsparcia z 
MSWIA?
Chciałbym się dowiedzieć  co ze stanowiskiem ds. kadr  Urzędzie Gminy , czy coś się 
zmieniło  ? Co się dziej z półrocznikiem  „Dobre wieści?
Radna U.Wróbel – proszę o sprawdzenie czy pan kierowca wydaje bilety osobom poza 
dziećmi? Chodzi o ewentualna wypłatę  ubezpieczenia na wypadek „W”.
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P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II – co z chodnikiem na ul.Przemysłowej?
P.H.Orzechowska sołtys sołectwa Modecin- co z funduszem sołeckim na 2019 rok?
P.A.Szostak sołtys sołectwa Rudzienko- droga do Rakówca , na drodze trzeba położyć ze 
dwa progi spowalniające bo kierowcy robią sobie wyścigi  samochodami i kładami.
Radny W.Bogucki – czy była już odpowiedź odnośnie dębu w Rakówcu ?
Radny R.Kur – co ze starą gminą ?
Wójt Gminy – w tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć na wszystkie pytania .
Udzielę odpowiedzi na piśmie .
Jeśli chodzi o pytanie dot. nagrody za turniej sołtysów  to moja propozycja jest taka ,
aby zorganizować wyjazd do Muzeum Powstania Warszawskiego .Jeśli będą chętni 
to proszę się zgłaszać ,chyba że są inne propozycje.
Na dowożenie  wybrana została firma z przetargu , była to najtańsza oferta. W uzgodnieniu z
dyrektorami szkół i przewoźnikami wniesiono poprawki do tras dowożenia. Nasi 
mieszkańcy mogą jeździć autobusami za darmo . Taka jest decyzja przewoźnika.
Z-ca Wójta Gminy – co roku jest ten sam problem , to jest normalna sprawa ,ale 
wszystko będzie uregulowane.
Radny M.Poławski -  moja zona była u Pana sama jak jeszcze nie rozpoczął się rok 
szkolny .Sygnalizowała problem.
Radny Sł.Wierzba – radnym nie chodziło o to , żeby każde dziecko było dowożone 
indywidualnie.
W jaki sposób będą pytania .
Przew.Rady Gminy – na piśmie .
Radny Sł.Wierzba – ja złożyłem wniosek ,ale nie otrzymałem  odpowiedzi od komisji . 
Wójt odpowiedział ,ale nie na to o co pytałem.
Radna D.Wielechowska -  jestem drugą kadencję w radzie , takich sytuacji nie było jak teraz
To jest odbijanie piłeczki .. Sugestie powinny wyjść z Urzędu Gminy . W tamtej kadencji 
odpowiedzi Wójta były wyczerpujące , były dyskusje na sesji . Czy nie możemy pytać 
Wójta ? Czy te pytania są niewygodne.
Wójt Gminy – ja nie pamiętam kwot , terminów .Moje informacje są jasne .
Radna D.Wielechowska – bardzo często pan Wójt uchyla się od odpowiedzi.
Radny Sł.Wierzba – np. na komisji .
Radny K.Laskowski – oczekuję sprostowania wypowiedzi Pana Wójta co do liczby dzieci 
do przetargu na dowożenie.

Do pkt.5.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Mińsku 
Mazowieckim.

Dla przeprowadzenia wyboru ławnika wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie :

1.Kamil Wichrowski Przewodniczący ,
2.Dorota Wielechowska członek,
3.Roman Sajnóg członek .

Następnie Przewodniczący Rady Gminy wyczytywał kolejno nazwiska radnych z listy 
obecności , radni otrzymywali kart do głosowania , oddawali głosy i wrzucali kart do urny.
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Następnie Komisja Skrutacyjna dokonała obliczeń głosów i Przewodniczący Komisji 
odczytał protokół . Protokół wraz z kartami do głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokółu.

W wyniku tajnego głosowania na ławnika do sądu rejonowego wybrano panią Marię 
Kwiecień.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru 
wyboru ławnika .

Uchwała Nr VII/64/19 na piśmie w załączeniu .

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/134/09 Rady Gminy w Dobrem 
z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie  uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 przeciwnym .

Uchwała Nr VII/65/19 na piśmie w załączeniu .

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w s prawie zmiany  Uchwały Nr XXXIV/298/18 Rady Gminy Dobre z 
dnia   30 sierpnia 2018 roku dotyczącej opłat za pobyt dziecka w żłobku, maksymalnej 
wysokości   opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od ponoszenia  opłat.

Radny M.Poławski – dlaczego tak wysoka podwyżka?
Wójt Gminy – opłaty i podatki nie są modne .Koszty utrzymania w żłobku rosną . Musimy 
zwiększyć stan opiekunek.
Radny P.Koseski – w „Promyku” koszt wynosi 120 złotych w tym wyprawka.
Wójt Gminy – my do przedszkoli dokładamy z budżetu gminy . Do żłobka mamy 
dofinansowanie 150 zł do dziecka miesięcznie.
Dopłacamy przedszkolom i punktom przedszkolnym .
Radna D.Wielchowska -  ile dzieci jest w żłobku , ile grup i po ile dzieci.,ile opiekunek.
Wójt Gminy – dzieci jest 45  opiekunek 5 plus sprzątaczka , kuchnia . Te informacje posiada
Pani dyrektor . Nie znam liczby dzieci w grupach .
Radny Sł.Wierzba – uważam ,że jest to wysoka podwyżka.

Za uchwałą głosowało 6 radnych , przeciw 6 radnych , 2 radnych  wstrzymało się od głosu .
W związku z powyższym wynikiem  uchwała nie została podjęta.
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokółu oraz znajduje się na 
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.8.Podjęcie uchwały   w sprawie   opłaty targowej, sposobu jej poboru oraz określenia  
inkasentów i wysokości   pobieranego   wynagrodzenia.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/66/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych   na terenie Gminy Dobre oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/67/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.9a/Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla autobusowej 
komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr  2249W.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/68/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego części wsi Makówiec Duży gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/69/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.11.Przyjęcie informacji Wójta Gminy Dobre o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu
się wieloletniej prognozy finansowej gminy Dobre oraz planów finansowych gminnych 
instytucji kultury za I półrocze 2019 roku.     

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli informację.

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre   na lata 2019 -  2029 .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/70/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2019 rok.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .

Uchwała Nr VII/71/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.14.Podjęcie uchwały w s prawie zmiany Uchwały Nr VI/59/19 Rady Gminy Dobre 
z dnia 26   czerwca 2019 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 
sfinansowanie  planowanego deficytu budżetu gminy Dobre w roku 2019 oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych  zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym .

Uchwała Nr VII/72/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w s prawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym .

Uchwała Nr VII/73/19 na piśmie w załączeniu 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl .

Do pkt.16.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół jednogłośnie .

Na zakończenie obrad , złożono podziękowanie Pani Elżbiecie Gadomskiej  Skarbnikowi
Gminy Dobre ,za wieloletnią pracę na rzecz gminy Dobre .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Z dniem 13 września Pani Gadomska przechodzi na emeryturę .

Do pkt.18.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
dokonał zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 

        Waldemar Szymański 


